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Ajuntament de
SANT ANDREU DE LLAVANERES

A Sant Andreu de Llavaneres, a les 21.15 hores del dia 25 d’octubre de 2018, a la Casa 
de la Vila, es reuneixen, el president Xavier Noms i Casals Regidor d'Esports, el Sr. Josep 
Ruiz Royo representant d’Acord-E, el Sr. Carlos Sánchez Nicolau com a representant de 
C’s, el Sr. Andreu Díaz com a representant de la Secció esportiva El Casal, el Sr. Carles 
Canals representant del Basquet tres viles, el Sr. Jordi Marfany com a representant del 
Club Handbol Llavaneres, el Sr. Lluís Roig com a representant del Club de Patinatge 
Artístic, el Sr. Tino Martinez com a representant del C.E. Llavaneres, el Sr. Josep Robles 
com a representant del C.F. Escola Llavaneres i el Sr. Juan Antonio Casado Morales com a 
persona convidada, a l'objecte de celebrar la sessió ordinària del Consell Municipal 
d'Esports.

Actua com a Secretaria la Gemma Abad, Tècnica Auxiliar d'Esports.

Ha excusat la seva assistència el Sr. Jordi Fornés representant del Femení Maresme de 
Bàsquet.

Atès que s’ha obtingut el quòrum necessari, el senyor Xavier Noms i Casals obre l’acte i es 
passa a conèixer els assumptes inclosos a l’ordre del dia de la convocatòria.

1.- APROVACIÓ DE L'ACTA  ANTERIOR
S'aprova l'acta de la sessió anterior del 27 de juny de 2018, sense cap esmena.

2.- PRESENTACIÓ DEL CANVI DE REGIDOR D’ESPORTS
El Sr. Noms explica que des del mes de juliol amb la separació del pacte de govern entre 
Esquerra Republicana i Acord per Llavaneres, el van nomenar com a responsable de l’àrea 
d’esports a més de portar les regidories de Cultura i Joventut.
Que fins ara s’ha anat reunint amb algunes de les entitats esportives i que anirà reunint-se 
amb les altres, tot i que està a disposició per a qualsevol que es vulgui adreçar a la 
Regidoria d’Esports.

3.- SITUACIÓ DE LES OBRES DE CONSTRUCCIÓ DEL PAVELLÓ

El Sr. Noms explica la situació de les obres del pavelló que sembla ser que estaran 
llestes pel segon trimestre del 2019, però no ho pot assegurar. Ja que l’empresa 
constructora va amb retard en els treballs i havien d’haver acabat al desembre. 
L’empresa constructora serà penalitzada amb una indemnització econòmica diària 
aproximadament de 1.200,00 €.
El Sr. Tino Martínez intervé dient que es tingui molt en compte la qualitat del material i la 
revisió de l’obra, ja que el Club de Futbol té l’experiència de les mancances de 
incidències en la construcció del camp de futbol ja fa deu anys.
Pregunten per la situació dels vestidors un cop en ús el pavelló, si els jugadors hauran de 
compartir espais amb els del camp de futbol.
Des de la Regidoria d’esports s’està treballant amb la possibilitat de llogar uns mòduls 
provisionals molt propers al pavelló i que des de serveis tècnics hauran de preveure la 
ubicació amb els subministres adequats.
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4.- CALENDARI D’ESDEMVENIMENTS ESPORTIUS

El Sr. Noms explica els esdeveniments esportius anuals que es faran a Llavaneres el 2019, 
ja siguin les activitats que es venen fent tradicionalment per les festes majors, com d’altres 
que han anat agafant una certa constància, com és la cursa de dones, l’Ironkids, la 
moonrunning i la caminada popular nocturna que enguany a participat força gent i 
s’intentarà mantenir.
S’anima a les entitats que facin suggeriments d’esdeveniments, ja sigui pel Dia Mundial de 
l’Activitat física, el 6 d’abril i la Marató de TV3 al desembre...
En el calendari 2019 hi havia previst celebrar a l’abril, els premis d’homenatge a esportistes 
i clubs locals. Però les mateixes entitats han proposat que es faci la celebració acabada la 
temporada de competició a mitjans de juny.

5.- CRITERIS PER A LA CONVOCATÒRIA DE SUBVENCIONS DEL 2019

El Sr. Noms explica la convocatòria per a la concessió de les subvencions a les entitats 
esportives pel 2019. Des de la Regidoria d’esports es donarà avis del termini per a fer les 
sol·licituds un cop aprovats els criteris específics. Que en aquesta propera convocatòria es  
vol donar importància al nombre de participants a l’activitat.

Es lliura als assistents els criteris i puntuacions que es tindran en compte en aquesta 
convocatòria i s’explica breument.

6.- PROPOSTES, PRECS I PREGUNTES

El Sr. Lluis Roig membre del Club de Patinatge Artístic fa menció de la situació de l’entitat,  
reclama perquè l’entitat que no té espai per a practicar la modalitat esportiva a Llavaneres i 
es veuen obligats a marxar al pavelló d’esports de Caldes d’Estrac no pot rebre una 
subvenció.
El Sr. Xavier Noms li respon que a la Llei General de Subvencions contempla només les 
activitats realitzades al municipi.
Els suggereix que intentin tornar a realitzar l’activitat algun dia a la setmana al pati d’una 
escola.

El Sr. Jordi Marfany president del Club d’Handbol Llavaneres, fa esment de que es tingui 
en compte la reposició més sovint les xarxes de les porteries del pavelló ja que sovint s’hi 
fan forats, proposa que siguin més gruixudes.

El Sr. Noms comenta la importància del manteniment de les instal·lacions i la problemàtica 
de la resina que se’n fa en l’ús al joc de l’handbol. El Sr. Marfany proposa que es netegi 
més sovint la pista i que es contempli la possibilitat de valorar més hores de personal per a 
la neteja.

El Sr. Carles Canals president del Bàsquet 3 Viles, comenta que a l’aparcament de l’antic 
camp de futbol no funciona l’enllumenat.
Des de la Regidoria d’Esports s’informarà a serveis tècnics de la incidència.
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El Sr. Josep Robles president de l’escola de Futbol, torna a recordar que ja hi ha tres focus 
fosos al terreny de joc, que es tingui en compte i es pugui enviar el serveis tècnics el més 
aviat millor.

I no havent-hi més assumptes que tractar, s’aixeca la sessió a les 22,15 hores, de la qual 
s’estén la present acta. En dono fe.

El president, La secretària,
Xavier Noms i Casals Gemma Abad
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